
Referat FAU møtet 12. januar 2022 

Tilstede: Foreldrekontakter for klasse 9C, 9D og 10D samt rektor Terje Eide. 

 

Saksliste 

1. Godkjenning av innkalling og referat  

2. Informasjon og kommunikasjon med rektor/ass. rektor 

3. Nytt fra trinnene 

4. Eventuelt  

 

Sak 1:Ingen innvendinger. 

 

Sak 2:  

Siden det var få tilstede, ble informasjon om nasjonale prøver og presentasjon av elevundersøkelsen 

utsatt til neste møte.  

 

Covid 19:  

• Avventer pressekonferanse kommende fredag 14. Jan. Skolen er fortsatt på gult nivå. Skolen 

har holdt opp mot normal drift i hele perioden, takket være gode vikarer, og vilje til å jobbe 

overtid. Kun ved få tilfeller har elevene blitt sendt hjem tidligere.  

• Kun spredte tilfeller av smitte blant elevene. Ved større utbrudd til foresatte informeres ved 

skolemelding. Sykefravær skal meldes i Skolemeldlingsappen. Dersom foresatte ønsker å 

opplyse om smitte for sin elev må det det gjøres ved å ringe til kontoret eller til kontaktlærer. 

Sykefraværet blant lærerne er 9%, noe som er markant høyere enn normalt.  

Alle klassene har gjennomført sosiale kvelder 

 

Oslo Bygg skal utbedre vinduer, branndører og bekledning av inngangsparti i 2022. Skolen holder 

normal drift i hele perioden.  

 

Flerbrukshall: Groruddalen Avis har en lengre artikkel hvor blant annet rektor uttaler seg om 

endringen i planene for flerbrukshallen. 1300 kvadratmeter blir fjernet noe som går på bekostning av 

de sosiale flatmene. Området trenger felles møteplasser, som nå ser ut til å falle bort. Vurdere om 

FAU skal kople seg på og sette ned en egen komite som tidligere? 

 

Budsjett: Skolens budsjett har fått en økning på 2 MNOK fra 2021 til 2022. Dette dekker opp 

pensjonsendringer, og lønnsoppgjøret (indeksregulering etc) 

 

Sak 3 Nytt fra trinnene:  

Innkommet sak fra klass 9c: Mulighet for bankterminal som betalingsmiddel i tillegg til kantinekort. 

Innsender mener kantinekortet ikke skal ekskludere bankkort (og eventuelt kontakter) siden det er 

offisielt godkjente betalingsmiddel.  

Respons: Løsningen med kantinekort ble besluttet i Driftsstyret og med FAU. Saken er løftet til Mads 

Haugen i administrasjonen som undersøker kostnader ved å ha en betalingsterminal. Kommer tilbake 

til FAU med mer informasjon neste møte.  

 

 

Sak 4. Ingen saker. 

 

Mvh Jorunn Nordgård 

 


